
Korizni jó… 

  Az elmúlt pár évben a korcsolyázás igen felkapott sport lett. Egyre több felnőtt és gyerek 
sajátítja el ezt a sportágat, és látogat ki a pályákra.  
  Az ifjúság körében már iskolai beszédtéma, hogy mi történt a hét végi korizáskor. Szombat 
esténként egy-két évvel ezelőtt gyakorlatilag moccanni sem lehetett a pályán, habár ez 
mostanság is gyakran megesik. Még az sem tántorítja el a fiatalokat, ha fél órát kell sorban 
állni a jegyért. Néha az FM95 és a Rádió1 stábja is beköltözik a pályára, ami tovább fokozza 
az egyébként is jó hangulatot. 
  Annak ellenére, hogy hideg van, mindig rengeteg ember található a jégen. Sokan például 
csak a társaság és a barátok miatt mennek ki a nagyerdei pályára. 
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